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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart jelenleg a Digitális Oktatási Stratégia 
megvalósítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország kormánya 2016-ban fogadta el a Digitális Oktatási Stratégiát (DOS), aminek 
értelmében 2018 végéig kellett a digitális oktatáshoz szükséges technikai eszközökkel ellátni a 
magyar iskolákat, illetve a szükséges tudással és kompetenciával felvértezni azok diákjait. Ezt a 
Digitális Jólét Program kormánybiztosa, Dr. Deutsch Tamás felügyelte. A DOS végrehajtásának 
kezdetét a biztos úr egy 2016. július 25-én tartott sajtótájékoztató során ugyanazon év őszére ígérte. 
Illetve kilátásba helyezte, hogy 2020-ra az oktatás digitalizáltsága eléri az Európai Unió átlagát. Az 
erről szóló 1536/2016. (X. 13.) Korm. határozatban a program egyes alpontjainál 2018-as dátumok 
szerepelnek.

Ezzel szemben idén tavasszal, a digitális oktatás kényszerű bevezetésekor a diákok és a 
pedagógusok számára semmilyen államilag kifejlesztett rendszert nem tudtak biztosítani, ami így 
nemcsak rájuk és a diákokra rakott komoly terheket, de láthatóan a kormány korábban meghirdetett 
elképzeléseivel sem áll összhangban.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Hol tart jelenleg a Digitális Oktatási Stratégia megvalósulása? 

Hol tart a szélessávú internet összes magyar iskolába történő bevezetése? 

Hol tart az iskolák ellátása korszerű számítástechnikai eszközökkel, ideértve a 2017-ben 
meghirdetett 20.000 tablet beszerzését és kiosztását is? 



Hol tart a tanárok felkészítése a digitális eszközök szakmai célú használatára? Ez konkrétan milyen 
elemeket tartalmaz? 

Mi az oka, hogy a 2018-ra tervezett rendszer a mai napig nem valósult meg? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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